

**Referat fra semestergruppemøde nr. 2,
Ildrætsteknologi 3. semester bachelor (E22)**

Mandag den 21. november kl. 10.00-10.30 via MS Teams

Til stede:

Repræsentanter fra grupperne: 9201, 9202, 9203, 9204, 9205, 9206 og 9208

Studiesekretær Susanne Kragelund Hansen (referent)

Semesterkoordinator Mark de Zee

Ikke til stede: Repræsentanter fra grupperne: 9207

Dagsorden:

1. Meddelelser fra koordinator/sekretær
2. Kort om projektgrupper og projektarbejdet med udgangspunkt i [semesterbeskrivelsen](#)
3. Eventuelt

1.	Meddelelser fra koordinator/sekretær
	<p>Tinna Hjort har overtaget planlægningen af projekteksamensdato for den enkelte gruppe. Eksamensplanen kommer på plads, efter at studieadministrationen har fordelt lokaler til eksamener. Forvent besked senest medio december.</p> <p>Der skal bruges kortadgang til ny bygning: Udfyld spørgeskema i semesterrummet senest 1. december.</p> <p>Studerende kan booke grupperum gennem semestersekretæren.</p>
2.	Kort om projektgrupper og projektarbejdet med udgangspunkt i semesterbeskrivelsen
	<p>Alle fremmødte studerende er begyndt at overveje emne og eksternt samarbejde til specialet.</p> <p>Samtlige grupper meddeler, at det går godt med projektarbejdet og samarbejdet med de eksterne virksomheder. Mange vil fortsætte dette samarbejde på 10. semester.</p> <p>Der er god kommunikation med eksterne og interne vejledere.</p> <p>To grupper har ikke fået al den data fra virksomhederne, der var planlagt, men det går alligevel ok.</p>
3.	Eventuelt

En studerende spurgte, hvad man skal lægge vægt på ved specialet, når det gælder rammesætningen. Semesterkoordinator svarede, at der lægges vægt på progression i kvaliteten, men rammesætningen er ret ens i forhold til 9. semester projektet.

Motion capture lab ventes at være klar til begyndelsen af forårssemestret, men der er en usikkerhed forbundet med tidsrammen.